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 28. april 2022 

Referat   
  

Generalforsamling 2022  
  
  
Ordinær generalforsamling i Skovshoved-Klampenborg Grundejerforening blev afholdt  

torsdag den 28. april 2022 på Sølyst. I generalforsamlingen deltog 134. Efter generalforsamlingen 

var der en let anretning.  

  

Dagsordenen var ifølge vedtægterne med følgende punkter:  

  

1. Valg af dirigent  

2. Bestyrelsens beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år  

3. Aflæggelse af regnskab  

4. Fremlæggelse af budget for det kommende år og fastsættelse af kontingent  

5. Indkomne forslag  

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer, bestyrelsessuppleanter og revisor  

7. Eventuelt  

  

Punkt 1 Valg af dirigent  
  

Som dirigent blev valgt advokat Georg Lett.  

  

Punkt 2 Bestyrelsens beretning  
  

Beretningen vedhæftes. Beretningen lægges endvidere på foreningens hjemmeside skgf.dk 

 

Beretningen blev godkendt.  

  

Punkt 3 og 4 Aflæggelse af regnskab, fremlæggelse af budget og fastsættelse af 

kontingent   
  
Kasseren gennemgik regnskaberne for 2020 og 2021 og budgettet for 2022.  

 

Regnskabet for 2021 udviste et underskud på 42.746 kr. mod et budgetteret underskud på 58.000 

Forbedringen skyldes færre omkostninger til medlemsmøder og mindre godtgørelse til bestyrelsen   
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Aktiverne udgør ved udgangen af 2021 286.392 kr.  

Budgettet for 2022 udviser et underskud på 32.500 kr. 

Kontingentet for indeværende år blev foreslået til uændret 150 kr.  

 

Regnskab for 2020 og 2021, budget for 2022 og kontingentet for 2022 blev godkendt.  

  

Punkt 5 Indkomne forslag  
  
Der var ikke indkommet forslag.  

  

Punkt 6 Valg af bestyrelsesmedlemmer, bestyrelsessuppleanter og revisor  
  
Som en konsekvens af den manglende afholdelse af generalforsamlinger i 2020 og 2021 var den 

samlede bestyrelse på valg.    

  

Bestyrelsen som indstillet blev valgt.  

  

Bestyrelsen består herefter af:  

  

Flemming Lund, formand (valgt for ét år) 

Niels Morling, kasserer og medlemsregistrator (valgt for to år) 

Tove Forsberg, sekretær (valgt for to år) 

Birthe Mørck Thomsen (valgt for to år) 

Susanne Waldhauer Mathiesen (valgt for ét år) 

Birgit Elvang (valgt for ét år) 

 

Suppleant:  

Henrik Mørck  

Som revisor var Birgit Hemmingsen på valg. Blev genvalgt.  

  

Punkt 7 Eventuelt  
  
Ingen punkter.  

  

Generalforsamlingen sluttede klokken 20.00.  
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Efter generalforsamlingen var der indlæg om tryghed og forebyggelse af tyveri ved 

tryghedskonsulent Gitte Larsen Dalskov, Gentofte Kommune. Aftenen afsluttede med et indlæg fra 

borgmester Michael Fenger. 

 

Indslag om tryghed  

 
Gitte Larsen Dalskov holdt en indlæg omkring tryghed i kommunen og tilbød at komme ud til 

borgergrupper, der måtte ønske det. Der blev besvaret spørgsmål fra forsamlingen, og man kunne 

hente fysisk materiale ved et opstillet bord. 

 

Borgmesterens orientering   

  

Borgmester Michael Fenger orienterede om seneste nyheder i den politiske verden af interesse for 

medlemmerne, ligesom borgmesteren kommenterede visse dele af formandens beretning.   

  

Borgmesteren startede med at takke for det gode samarbejde med grundejerforeningerne 

gennem det forløbne år.   

  

I relation til bestyrelsens beretning kommenterede borgmesteren blandt andet spørgsmålet om 

separering af kloakvand og regnvand, Bakken, fjernvarme, byggeplaner på havnen, ønsket og 

behovet for hastighedsnedsættelser på vejene og problemer i forbindelse med trafikstøj. 

  
Fra salen blev der stillet supplerende spørgsmål til borgmesteren omkring spildevandsseparering, 

lapper på vejene pga. ledningsarbejder, fjernvarme, krav til solfangere, hastigheden på Kystvejen, 

samarbejdet med Lyngby-Tårbæk Kommune om trængsel på fælles veje og narkotikasalg f.eks. på 

havnen. Der var ros til kommunen for rettidig handling, når borgerne kontakter dem.  

  

Efter borgmesterens indlæg sluttede aftenen med en let anretning.  


